

尺寸：150mm x 80mm

正面

英语版

Wildolo Dildo

Encounter Wildolo, Arouse Wild Love.

Wildolo is a new brand under Hismith, mainly devotes to monster series dildos and alien dildos. On the basis of providing high-quality adult sex toys, it strives to realize customers' various romantic fantasies of sex toys.

Please read this user manual carefully before starting the wonderful Wildolo journey.

About technology and craftsmanship

At present, the technology we have is relatively mature, and can achieve monochrome dildo, multi colorcolor dildo, mixed color dildo, transparent jelly shaped dildo, and glow-in-th-dark dildo. We can also use technology to simulate human muscles and blood vessels to achieve a realistic effect. The hardness can be reach 0-50 degrees, and we can achieve Dual-density, soft outside and firmly inside, and the experience is better.

How do we make dildos?

All Wildolo dildos are made by handcraft throughout the whole process after many strict quality inspection procedures, you can rest assured to use our dildos.First of all, our designer designs the dildos, and then we make the clay to modifies and confirms the shape of dildo. Next comes to the making procedure, pouring the prepared silicone material into the mold, heating at high temperature, then we demould the dildo and check for trimming flaws. Then is the last procedure, clean the dildo and at the same time, make quality inspection again, plastic seal the dildos that through the inspection.

How to identify whether it is a silicone material?

1. Smell. The silicone dildo does not have any pungent odor.
2. Wash. Silicone dildo can withstand high temperature 200-300°C and can be cleaned directly in boiling water.

How to measure the size of dildo ?

Normally we will measure the total length, usable length,maximum circumference.Total length is to help you know the size of whole package, usable length to know the thrust length, maximum circumference to let you know whether the dildo is the size you can accept.

Usually we measure manually, there may be an error of about ±10%.

How to identify whether it is a second-hand product?

All our dildos is new, we do not sell second-hand products. This way not only to control our product quality, but also to protect customers' health.

One we need to mention is amazon may re-shelf products that customers return. So we think it is necessary to let you know how to identify whether it is a second-hand product:

1. Each dildo has a sealed bag, if you receive a dildo without the sealed bag, it may be a second-hand product.
- 2.Each box is affixed with a logo label. If it is a second-hand product, the label has been torn off.
3. Besides, each box is plastic-sealed outside, if the plastic sealing membrane is torn off, it may be second-hand.

If you think the dildo you received is a second-hand product, please feel free to send us some pictures to show what you received, we will deal with it and reissue a new for you as soon as possible.

Please note that the packaging depends on the actual product you received, it may be updated in future.

Tips and Recommendations

- 1.Please do not put the silicone dildo with TPE/PVC dildo together, otherwise it will cause physical dissolve.
- 2.Please use sex toy cleaner, warm water or soapy water to wash the dildo before using. You can also use boiled water to clean the dildo, but please be careful not to be burned.
3. For cleaning convenience, we suggest to use with condom. And it is body safe if you do not use with condom.
4. About the lubricant, we suggest you to use oil-base lubricant or water -base lubricant, do not use silicone-base lubricant, it will dissolve the silicone dildo.
5. For different using experience, you can heat the dildo first in warm water, or frozen in the refrigerator.
6. Do not use any sharp objects to touch the dildo. The silicone material will tear easily if there is a gap.
7. Due to hand-made product, shooting angle, shooting lighting, computer or mobile phone screen display and other factors that are considered uncontrollable, please understand that there may be a little difference between the actual product and the picture.

Warranty

We grant a 1-year warranty commences on the date of purchase on all our products. Within this period, we will repair any defects in the product resulting from faults in materials or workmanship, or replace the product based on the defect. This guarantee extends to any product which is supplied by Wildolo or its appointed distributors. This guarantee does not cover: Damage due to improper use.

Thank you for your purchase of Wildolo dildo. We hope you will enjoy our high-quality product and our good service. We are always stand-by to answer any question and solve any problem.

Designed and manufactured by:
Shenzhen Beixi Technology Co.,Ltd
Contact us at: support@wildolo.com

德语版

Wildolo-Dildo

Begegne Wildolo, wilde Liebe wecken.

Wildolo ist eine neue Marke unter Hismith, die sich hauptsächlich Monsterserien-Dildos und Alien-Dildos widmet. Auf der Grundlage der Bereitstellung hochwertiger Sexspielzeuge für Erwachsene ist es bestrebt, die verschiedenen romantischen Fantasien der Kunden von Sexspielzeugen zu verwirklichen.

Bitte lesen Sie diese Bedienungsanleitung sorgfältig durch, bevor Sie die wunderbare Wildolo-Reise beginnen.

Über Technik und Handwerk

Gegenwärtig ist die Technologie, die wir haben, relativ ausgereift und kann einen monochromen Dildo, einen mehrfarbigen Dildo, einen gemischten Farbdildo, einen transparenten, geleeartigen Dildo und einen im Dunkeln leuchtenden Dildo erzielen. Wir können auch die Technologie verwenden, um menschliche Muskeln und Blutgefäße zu simulieren, um einen realistischen Effekt zu erzielen. Die Härte kann 0-50 Grad erreichen, und wir können Dual-Density erreichen, außen weich und innen fest, und die Erfahrung ist besser.

Wie machen wir Dildos?

Alle Wildolo-Dildos werden während des gesamten Prozesses nach vielen strengen Qualitätskontrollverfahren in Handarbeit hergestellt, Sie können sich bei der Verwendung unserer Dildos sicher sein. Zuerst entwirft unser Designer die Dildos, und dann machen wir den Ton, um die Form des Dildos zu ändern und zu bestätigen. Als nächstes kommt der Herstellungsprozess, das vorbereitete Silikonmaterial in die Form gießen, auf hohe Temperatur erhitzen, dann entformen wir den Dildo und trimmen Fehler. Dann ist der letzte Vorgang, den Dildo reinigen und gleichzeitig die Qualitätskontrolle erneut durchführen, die Dildos durch die Inspektion plastikversiegeln.

Wie erkennt man, ob es sich um ein Silikonmaterial handelt?

1. Geruch. Der Silikondildo hat keinen stechenden Geruch.
2. Waschen. Silikondildo kann hohen Temperaturen von 200-300°C standhalten und kann direkt in kochendem Wasser gereinigt werden.

Wie misst man die Größe eines Dildos?

Normalerweise messen wir die Gesamtlänge, die nutzbare Länge und den maximalen Umfang .

Normalerweise messen wir manuell, es kann zu einem Fehler von etwa ±10% kommen.

Wie erkennt man, ob es sich um ein gebrauchtes Produkt handelt?

Alle unsere Dildos sind neu, wir verkaufen keine gebrauchten Produkte. Auf diese Weise kontrollieren wir nicht nur unsere Produktqualität, sondern schützen auch die Gesundheit der Kunden.

Eines, das wir erwähnen müssen, ist, dass Amazon Produkte, die Kunden zurückgeben, möglicherweise neu ins Regal stellt. Wir halten es daher für notwendig, Ihnen mitzuteilen, wie Sie feststellen können, ob es sich um ein gebrauchtes Produkt handelt:

1. Jeder Dildo hat einen versiegelten Beutel, wenn Sie einen Dildo ohne den versiegelten Beutel erhalten, kann es sich um ein gebrauchtes Produkt handeln.
2. Jede Box ist mit einem Logo-Etikett versehen. Handelt es sich um ein gebrauchtes Produkt, wurde das Etikett abgerissen.
- 3.Außerdem ist jede Box außen kunststoffversiegelt, wenn die Kunststoff-Dichtungsfolie abgerissen ist, kann es sich um Gebrauchtware handeln.

Wenn Sie der Meinung sind, dass es sich bei dem erhaltenen Dildo um ein gebrauchtes Produkt handelt, senden Sie uns bitte ein paar Bilder, um zu zeigen, was Sie erhalten haben. Wir werden uns darum kümmern und Ihnen so schnell wie möglich einen neuen zusenden.

Bitte beachten Sie, dass die Verpackung vom tatsächlichen Produkt abhängt, das Sie erhalten haben, und kann in Zukunft aktualisiert werden.

Tipps und Empfehlungen

- 1.Bitte setzen Sie den Silikondildo nicht mit einem TPE / PVC-Dildo zusammen, da es sonst zu einer physikalischen Auflösung kommt.
- 2.Bitte verwenden Sie Sexspielzeugreiniger, warmes Wasser oder Seifenlauge, um den Dildo vor dem Gebrauch zu waschen. Sie können den Dildo auch mit abgekochtem Wasser reinigen, achten Sie jedoch darauf, dass Sie sich nicht verbrennen.
- 3.Für die bequeme Reinigung empfehlen wir die Verwendung mit Kondom. Und es ist körpersicher, wenn Sie es nicht mit Kondom verwenden.
- 4.Über das Schmiermittel empfehlen wir Ihnen, Schmiermittel auf Ölbasis oder auf Wasserbasis zu verwenden. Verwenden Sie kein Schmiermittel auf Silikonbasis, es löst den Silikondildo auf.
- 5.Für unterschiedliche Anwendungserfahrungen können Sie den Dildo zuerst in warmem Wasser erhitzen oder im Kühlschrank einfrieren.
6. Verwenden Sie keine scharfen Gegenstände, um den Dildo zu berühren. Das Silikonmaterial reißt leicht, wenn es eine Lücke gibt.
7. Aufgrund des handgefertigten Produkts, des Aufnahmewinkels, der Aufnahmebeleuchtung, der Bildschirmanzeige des Computers oder des Mobiltelefons und anderer Faktoren, die als unkontrollierbar gelten, haben Sie bitte Verständnis, dass zwischen dem tatsächlichen Produkt und dem Bild ein kleiner Unterschied bestehen kann.

Garantie

Wir gewähren auf alle unsere Produkte eine 1-Jahres-Garantie ab Kaufdatum. Innerhalb dieser Frist werden wir alle Mängel des Produkts beheben, die auf Material- oder Verarbeitungsfehler zurückzuführen sind, oder das Produkt aufgrund des Mangels ersetzen. Diese Garantie erstreckt sich auf alle Produkte, die von Wildolo oder seinen beauftragten Vertriebspartnern geliefert werden. Diese Garantie deckt nicht: Schäden durch unsachgemäßen Gebrauch.

Vielen Dank für Ihren Kauf von Wildolo Dildo. Wir wünschen Ihnen viel Freude mit unserem hochwertigen Produkt und unserem guten Service. Wir sind immer bereit, jede Frage zu beantworten und jedes Problem zu lösen.

Entworfen und hergestellt von:
Shenzhen Beixi Technology Co., Ltd
Kontaktieren Sie uns unter: support@wildolo.com

§ 15.19 Labelling requirements.

This device complies with part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions: (1) This device may not cause harmful interference, and (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.

§ 15.21 Information to user.

Any Changes or modifications not expressly approved by the party responsible for compliance could void the user's authority to operate the equipment.

§ 15.105 Information to the user.

Note: This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This equipment generates uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation. If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception, which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the following measures:

- Reorient or relocate the receiving antenna.
- Increase the separation between the equipment and receiver.
- Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected.
- Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.

*** RF warning for Portable device:**

The device has been evaluated to meet general RF exposure requirement. The device can be used in portable exposure condition without restriction.